
Аналіз

запитів на інформацію, що надійшли до обласної ради

за ІI-й квартал 2017 року

За 6 місяців 2017 року до обласної ради надійшло 83 запитів на інформацію, зокрема за   2-й квартал отримано 36 запитів.

Із них:

31 - запитів від громадян;

5- від юридичних осіб.

Здебільшого запити надсилаються до обласної ради електронною поштою.

Щодо тематики питань, які турбують громадськість:

Серед загальної кількості запитів чотири з них стосувалися заробітної плати керівництва обласної ради. Цікавилися запитувачі відомостями про користування службовими квартирами посадових осіб органів місцевого самоврядування. Також,
запитувачі цікавилися інформацією про діяльність комунальних закладів Рівненської обласної ради. Були порушені питання про діючі обласні цільові програми на 2010-2017 роки. Також на вимогу запитувачів була надана інформація стосовно
використання бюджетних коштів. Цікавило запитувачів інформація щодо вартості затрат на здійснення телетрансляції пленарних засідань сесій обласної ради. Також цікавила допитувачів інформація про діяльність депутатів обласної ради.

Розглянуто запити щодо надання копій діючих рішень обласної ради. Цікавило запитувачів інформація щодо  організації доступу до публічної інформації в Рівненській обласній раді. Деяких запитувачів цікавила інформація про фінансування
комунальних закладів Рівненської обласної ради. Також, цікавилися запитувачі інформацією про мораторій на продаж сільськогосподарських земель.

За звітний період 9 запитів було скеровано за належністю.

Відповідно до чинного законодавства відповіді на виконання інформаційних запитів надаються упродовж 5-ти днів.

Розгляд окремих запитів було продовжено обласною радою до 20-ти днів у зв’язку з необхідністю пошуку інформації серед значної кількості даних.

 


